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I N T E R P E L A C J A  

 

 

w sprawie strategii budowy nowych żłobków publicznych w Poznaniu 

 
 
 
 Szanowny Panie Prezydencie,  

 

 

Otrzymałem liczne zgłoszenia od mieszkańców dotyczących długiego okresu oczekiwania na miejsca 

dla dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto Poznań. Rodzice chętnie wysyłają swoje potomstwo do 

placówek prowadzonych przez samorząd ze względu na niższe koszty, ale i większe zaufanie do miejskich 

żłobków. Niestety Poznań od wielu lat woli dofinansowywać miejsca droższe dla rodzica w placówek 

prywatnych, niż budować nowe publiczne żłobki.  

Pragnę zaznaczyć, że Unia Europejska postuluje objęcie minimum 33 proc. dzieci do lat 3 opieką 

instytucjonalną. Współczynnik ten jest jednak w wielu krajach znacznie wyższy. Na przykład w Danii już 74 

proc. dzieci w wieku do lat 3 objętych jest taką opieką, a w Holandii i Szwecji co drugie dziecko z tej grupy 

wiekowej korzysta z usług wczesnej edukacji i opieki. 

W związku z powyższym budowa nowych żłobków w Poznaniu jest koniecznością. Tym bardziej, że 

rząd zwiększył środki na ten cel z 5,5 miliarda do 6,5 miliarda w ramach programu „Aktywny Maluch”, który 

zastąpił „Maluch+”.   

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 16 czerwca 2024 r. 
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Dlatego też chciałbym prosić o szczegółowe informacje dotyczące strategii budowy żłobków 

publicznych w Poznaniu do roku 2029 r. i planach Urzędu Miasta pozyskania na to zadanie środków z KPO 

lub nowego programu rządowego „Aktywny Maluch”.   

Jednocześnie proszę o wyjaśnienia, jakie działania podjął Urząd Miasta w celu pozyskania do tej 

pory dotacji na budowę nowych miejskich żłobków z programów rządowych.  

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

 


